ASIA) REGIONAL CONVENIENCES

www.nuskin.com



the difference. demonstrated.

A tree may bear 100 fruits, with each fruit having a seed. However, not every seed will successfully grow into a mighty tree.

Nu Skin Enterprises began with a dream — just a small seed of an idea 24 years ago. With hard work and determination, the dream has turned into a reality as we nurtured the company from its humble beginnings into the billion dollar tree it is today.

Mother Nature has this lesson to teach us – success has its small beginnings like a humble seed. We may not succeed at anything on our first try, but if we persevere and not give up we can and will reach our goals.

This is the potential power that lies within the seed. It has the power of life or death, to give up or to succeed, and strive to grow into a mighty tree, a forest even. You have this power within you – the Seed Power.

Be energized, motivated and recognized at the first ever Southeast Asia SeedPower Regional Convention in July 2008! Southeast Asia is undoubtedly one of the regions with great potential for continued growth. So seize the opportunity to tap into the vast resources available at this convention and take your business to greater heights.

Infusing the new corporate positioning "the difference. demonstrated." the convention brings you three full days of exciting programs and activities so you can witness how Nu Skin "People, Product, Opportunity and Culture" demonstrate the difference. It is an event that your downlines and prospects should not be missed.

结实累累的树上,每颗果实都 有一粒种子。然而,并非每一颗 种子都能成为结实抱满的树。

如新企业集团源于一个梦想 - 24年前播下的一颗种子。经过了努力的奋斗与决心,这梦想已在深思的培植下从朴实的起源转变成今天价值上亿的成功企业。

大自然启发我们,成功的开始就像一粒种子, 在成长初期可能遭遇许多困难,但只要怀抱着永 不放弃,坚毅不挠的信念,终究能达成目标。

每粒种子都有无限的潜能,只要努力奋斗就能成为一颗结实累累的树,进而创造一片盎然的森林。您也拥有这种庞大的力量,称为"种子的力量"。

就在来临2008年7月的'种子的力量'东南亚区域大会上感受伙伴们的激励、启发与认同吧!东南亚无疑是拥有高持续增长潜能的主要区域之一。请把握好机会在此区域大会中充足利用我们的广大资源,并将您的事业推上新高峰!

融入了崭新全球品牌定位'让您一切如新'的同时,此大会将带给您为期3天的精彩项目与活动,就为了让您体验到如新透过杰出的赢家、优质产品、无与伦比的事业机会及善的力量文化所展现的非凡与不同。这是场您与下线们势必不容错过的区域大会!

Speakers 演讲者 & Corporate VIPs 企业贵宾



Steve Lund
Vice Chairman of Board
& Executive Director NTC



Truman Hunt President, CEO & Director NSE



Dr.Joseph ChangChief Scientific Officer &
Executive Vice President,
Product Development



Dan Chard
Executive Vice President
Distributor Success



Melisa Quijano President, Southeast Asia



Wang K'uan Ming 20 Million Dollar Circle Member & Team Elite 14 Years



Tetsuya Fujisawa 20 Million Dollar Circle Member & Team Elite 13 Years



Ronnie Park 10 Million Dollar Circle Member & Team Elite 10 Years



Angela Liew
5 Million Dollar Circle
Member & Team Elite
7 Years



Pamela & Nick 5 Million Dollar Circle Member & Team Elite 5 Years



John lamranond 5 Million Dollar Circle Member & Team Elite 6 Years



Joseph Cheung 5 Million Dollar Circle Member & Team Elite 1 Years



Dan McCormick 1 Million Dollar Circle Member & Team Elite 4 Years



Jasmine Hew
1 Million Dollar Circle
Member & Team Elite
2 Years



Dr. David ChungScientific Advisory
Board Member, Taiwan
Oncologist



Tan Sri Augustine Ong, PhD.
Scientific Advisory Board

Member, Malaysia
Chairman, Scientific Free
Radical Research Malaysia



Tania Bliss
Director of
Product Marketing &
Communications
U.S.A. / Europe



Troy DunnCorporate Trainer

Programs 节目内容:

"We are the Difference" Workshops

We create millionaires! Follow in the footsteps of the many successful leaders who have taken the journey before you. Learn from our successful Million Dollar Circle Members from international markets, Tetsuya Fujisawa, 20 Million Dollar Circle Member and Team Elite 13 Years; Ronnie Park, 10 Million Dollar Circle Member and Team Elite 10 Years; and Dan McCormick, 1 Million Dollar Circle Member and Team Elite 4 Years how they have successfully nurtured and groomed the seedlings to full bloom.

The launch of "The Success Formula" that covers 12 guiding principles to be successful. Troy Dunn, co-founder of "The Success Formula" will launch this powerful training module at the SEA SeedPower Regional Convention. Other speakers to expund on the Success Formula include Wang K'uan Ming, 20 Million Dollar Circle Member and Team Elite 14 Years; Angela Liew, 5 Million Dollar Circle Member and Team Elite 7 Years; John lamranond, 5 Million Dollar Circle Member and Team Elite 6 years; Pamela Yin and Nick Yin, 5 Million Dollar Circle Member and Team Elite 5 Years; Joseph Cheung, 5 Million Dollar Circle Member and Team Elite 1 Years; Jasmine Hew, 1 Million Dollar Circle Member and Team Elite 2 years and many more!

Live the Difference" Workshops

Experience the strong competitive edge of our products that will propel your business even further! Our invited speakers include Dr. Joseph Chang, Chief Scientific Officer and Executive Vice President, Product Development; Tania Bliss, Director of Product Marketing & Communication in United States & Europe; Dr. David Chung, Scientific Advisory Board Member Taiwan and Tan Sri Dr. Augustine Ong, Scientific Advisory Board member in Southeast Asia.

Take part in the Force For Good activities during the convention and join us in our efforts to help the needy as we create a meaningful life by what we give and by what we do for others.

"Celebrate the Difference" Success Seminar

Don't miss this celebratory event as we recognize the outstanding achievements of high achievers and leaders in Southeast Asia. Steve Lund, Vice Chairman of the Board; Truman Hunt, President and Chief Executive Officer; Dan Chard, Executive Vice President, Distributor Success; Melisa Quijano, President of Southeast Asia; and SEA Top Management will be on stage to celebrate the achievements of our awardees from the Southeast Asia Region (Thailand, Philippines, Singapore, Malaysia, Brunei, and Indonesia)!

"the difference.demonstrated" EXPO

A whole day expo of activities, health and beauty services and super promotions await you! Experience new products first-hand and let your prospects try our key best sellers on-site.

Venue: Genting International Convention Center

Expo Day: 10 July 2008 (Thursday)

Convention Day 1: 11st July 2008 (Friday)
Convention Day 2: 12nd July 2008 (Saturday)

'展现我们的优异'研讨会

我们创造无数百万富翁!快来追随 顶尖领袖们的成功道路吧!向来自世界 各地的百万美元名人如Tetsuya Fujisawa, 2千万美元名人 & 13届寰宇领袖,Ronnie Park,1千万美元名人 & 10届寰宇领袖,Dan McCormick和1百万美元名人 & 4届寰宇领袖学 习他们如何培育有潜能的种子。

刚推出的"成功方程式"教材包括了12项直通成功之道的基本理念。而身为"成功方程式"的其中一位创办者,Troy Dunn将会亲身来到"种子的力量"东南亚区域大会推介这个具说服力的训练教材。其他讲解"成功方程式"的演讲者包括王宽明,2千万美元名人 & 14届寰宇领袖;刘美仪,5百万美元名人&7届寰宇领袖; John lamranond,5百万美元名人&6届寰宇领袖;Pamela Yin 和Nick Yin,5百万美元名人&5届寰宇领袖,Joseph Cheung,5百万美元名人&1届寰宇领袖和丘碧霞,百万美元名人及2届寰宇领袖及等等。

'活出精彩的人生'研讨会

凭着有利的产品优势推动您的事业。我们特别邀请的演讲者包括曾 润海博士,执行副总裁及首席科研执行长,产品研发;Tania Bliss,美 国及欧洲产品市场和资讯董事; 钟昌宏医师,台湾科研委员会成员和 丹斯里拿督王顺福博士,东南亚科研委员会成员。

更别忘了在大会期间参与我们善的力量活动,共同帮助这些不<mark>幸的</mark>一群 - 因为,施比受更有福。

'欢庆我们的辉煌事迹'成功大会

别错过了这场庆祝大会!到时,我们将表扬来自东南亚地区的顶尖领袖们与卓越表现者的出色成就!而伦兆勋,董事会副主席:贺楚门,总裁及行政总裁;邱爾丹,直销商成功发展部执行副总裁和齐蔓苓,东南亚区区域总裁以及东南亚最高管理层更会在台上表扬来自东南亚的直销商们(泰国、菲律宾、新加坡、马来西亚、汶莱和印尼)的成就!

'优异.您看得见'博览会

万勿错过为您而设的一系列美容保健活动,服务及超强的促销会!! 您可以亲身体验我们的崭新产品,更可让您的顾客当场试用我们的畅销产品!

地点: 云顶国际会议中心

博览会: 2008年7月10日 (星期四) 大会首天: 2008年7月11日 (星期五) 大会第二天: 2008年7月12日 (星期六)